

TABLE OF CONTENTS 目 录

Study on the Development and Application of Hainan Cloud Water Resource in 2015

(海南 2015 年空中云水资源开发利用的研究)

Q. M. HUANG, G. R. HUANG, Y. B. HUANG, Z. Y. MAO, G. W. LI, F. H. XING.....155

Analysis on Characteristics and Causes of 2 Consecutive Days Short-Time Rainstorm in Qingyang

(庆阳市连续 2 天短时暴雨特征及成因分析)

M. L. JIAO, L. J. YANG, H. F. ZHANG, Y. Q. LU, Q. X. LI.....164

Construction of the Hundred-Term Precipitation Time Series at Baoding Station in North China Plain

(华北平原保定气象站百年降水序列的建立)

P. SI, L. S. HAO, C. J. LUO, X. C. CAO.....177

Interdecadal Shift of the Northern Hemisphere Storm Track under Global Warming Hiatus

(全球变暖停滞背景下北半球风暴路径的年代际变化特征)

W. GANG, F. HUANG, H. WANG, T. T. FAN.....186

Investigation the Rational Development and Utilization Cloud Water Resources of Altay Mountains

(合理开发利用阿尔泰山空中云水资源的探讨)

H. LI, Z. Q. XU, S. X. LI, H. H. LI, E. X. TU, L. F. H. TA.....195

Analysis on the Function of Satellite-Based Microwave Data in Tropical Cyclone Monitoring

(星载微波数据在热带气旋监测中的应用)

J. Y. HE, Y. GUO, S. W. ZHANG, H. LIU.....202

Statistical Characteristics and Circulation Situation of Shear Line in Autumn Tibet Plateau

(秋季高原切变线的统计特征及环流形势分析)

L. J. HAN, X. Y. FENG, A. J. BAI.....215